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Grade 2 Yellow (Ren) class 二年級(仁班)黃組

This week, the Yellow Ren class proudly performed their own version

of Charlotte and the Beanstalk! The students had been working hard

for weeks to help write their scripts, practice pronunciation, and

rehearse their lines. This performance helped them grow in their oral

communication, reading fluency, and writing skills. The effort,

teamwork, and enthusiasm they showed were truly impressive.

Amazing job, Yellow Ren class!

這週，二年仁班表演了自己版本的《夏洛特與魔豆》!學生
們在過去幾個禮拜努力寫劇本、糾正發音和練習各自的台
詞。這次表演幫助他們發展口說、閱讀流暢度以及寫作各
方面的技能。學生表現出的努力、團隊精神和熱情令人印
象深刻。二仁黃組，你們真棒!



Grade 2 Green (Ren) class 二年級(仁班)綠組

In Grade 2 Green Ren class, the students worked together to

practice their use of conjunctions and compound sentences. They

read the first part of the sentence and choose the correct

conjunction to match the ending of the sentence. Afterwards, they

switched to do peer marking which another table will check or make

corrections to another tables work. This activity helped students

apply their understanding of compound sentence structure.

在二年仁班綠組中，學生們一起練習連接詞和複合句的運
用。他們先閱讀句子的前半段，接著選出正確的連接詞與
相對的節尾。之後，學生輪流互相批改，由另一個小組的
學生檢查或修改彼此的作業。這項活動幫助學生更佳了解
複合句結構的運用。



Grade 2 Yellow (Ai) class 二年級(愛班)黃組

In the Yellow Ai class, our students have shown remarkable dedication

and enthusiasm in the lead-up to the Celebration of Learning. Their hard

work, creativity, and growth over the past year have been truly inspiring.

We are incredibly proud of their accomplishments and the progress

they've made both academically and personally. It has been a joy to

watch them explore new ideas, overcome challenges, and support one

another throughout the journey. We enjoyed celebrating their

achievements with families and the school community.

在二年愛班當中，學生們在為學習分享週做準備時表現出卓越
的奉獻與熱情。他們在這年展現出的努力、創意和成長都非常
動人。我們對學生在學業和個人方面的進步感到無比自豪。看
著們探索新知識、克服挑戰並在過程中互相支持，我們覺得非
常欣慰。很高興能夠與家長和光仁國小一起慶祝他們的成就。



Grade 2 Green (Ai) class 二年級(愛班)綠組

This week in Grade 2 AI Green Class, we have been focusing on

preparing for our exam next week. The students have been

reviewing through fun games, completing practice exam

worksheets, and continuing to learn English through play-based

activities.

A big thank you to all the parents who attended our Celebration of

Learning!

二年愛班綠組的學生們在這週專注於準備下週的期末考。
同學們透過趣味遊戲進行復習、完成考試練習題，並透過
其他邊玩邊學習的活動繼續強化自己的英語。

特別感謝所有參加我們學習分享週的家長們！



Grade 2 Yellow (Xin) class 二年級(信班)黃組

This week, the Yellow Xin class took the stage to perform their

original play, The Garden of Senses! Over the past few weeks, the

students collaborated to create their script, practiced speaking

clearly, and rehearsed with enthusiasm. This performance was a

wonderful opportunity for them to build confidence while developing

their speaking, reading, and writing abilities. Their creativity,

dedication, and teamwork were truly impressive. Great work, Yellow

Xin class!

本週，信班黃組的學生們上台表演了他們的原創戲劇《感
官花園》！在過去的幾週裡，學生們合作創造劇本、練習
清晰的念字，並充滿熱情的進行排練。這次演出是他們建
立自信的良好機會，同時也提升了他們的口語、閱讀和寫
作能力。他們的創造力、奉獻精神和團隊合作非常傑出。
信班黃組，你們做得太棒了！



Grade 2 Green (Xin) class 二年級(信班)綠組

在二年信班綠組的課堂上，學生們繼續練習運用非文學類
(非虛構小說)文本的特徵，並辨識文學類和非文學類書籍
封面之間的差異。他們獨自識別書籍類型，接著使用文本
特徵的詞庫進行分類。這項活動鼓勵學生進行更深入的思
考，並使用適當的詞彙來解釋他們如何辨別書籍類型。

In Grade 2 Green Xin class, the students continued to practice

implementing their learning on nonfiction text features and

identifying the difference between fiction and nonfiction book

covers. They individually identified the type of book then used a

word bank of text features to sort in the correct category. This

activity encourages students to have deeper thinking to provide

reasoning as to how they know the book type by using the

appropriate vocabulary.



HFW

does

each

back

can

how

inside

jump

than

these

those

高頻單字

做(第三人稱)

各；每個(限定詞)

後方

可以；能夠

如何

裡面

跳；躍

比較(介系詞)

這些

那些

High Frequency Words (HFW) & Keywords

高頻單字 和 重要字彙



Keywords

ladybug

antennae

spots

stripes

legs

caterpillar

butterfly

wings

abdomen

thorax

chrysalis

earthworm

重要字彙

瓢蟲
觸鬚
斑點
條紋
腿部
毛毛蟲
蝴蝶
翅膀
腹部
胸部(昆蟲的)
蛹；繭
蚯蚓

Content Keywords

重要字彙



問句

形容這(些)小蟲子。
牠是 _________。
牠/牠們有 __________。
這個蟲子住在哪裡?
牠住在 __________。
這個蟲子吃什麼?
牠吃 __________。
為什麼這個蟲子有趣?
牠有趣，因為 __________。
為什麼你喜歡這個蟲子?
我喜歡這個蟲子，因為牠 __________。
這個蟲子能做什麼?
這個蟲子會 __________。

Question Sentence 

Question sentence

Describe the bug(s).

It is _________.

It has/They have __________.

Where does the bug live?

It lives __________.

What does the bug eat?

It eats __________.

Why is the bug interesting?

It is interesting, because __________.

Why do you like this bug?

I like this bug, because it's __________.

What can the bug do?

The bug can __________.

Grammar Focus

文法重點



Workbook Focus Of The Week G2 課後補充教材重點

Extra practice workbook - Pages 34, 58, 59, and 60.   

課後補充教材 - 第34、58、59及60頁



● Closing Day- 30 June

Upcoming dates

活動佈告欄

⚫ 學期最後一天 - 6月30日
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